
ECO MULTI-PURPOSE DISINFECTANT 
DESCRIPTION
A multi-purpose disinfectant cleaner for use on hard, non-porous, 
inanimate surfaces. It is useful in healthcare settings such as dental 
offices, health care facilities, hospitals, medical offices, and nursing 
homes. This product can also be used to disinfect day care centers, 
nurseries, airports, cruise ships, casinos, office buildings, colleges, 
correctional facilities, dressing rooms, sporting facilities, gyms, 
factories, food processing facilities*, lodging establishments, 
institutional facilities, public facilities, public restrooms, retail facilities, 
schools, bathrooms, showers and bath areas, boats, buses, trailers, 
warehouses, and other places where control of cross-contamination 
between surfaces is important.
This product will effectively clean and disinfect, when used as directed, 
such items and surfaces as aluminum, bathroom fixtures, bathtubs, 
cabinets, ceilings, chairs, chrome, countertops, desks, doorknobs, 
faucets, floors, foot spas, garbage cans, glazed ceramic, glazed 
porcelain, highchairs, metal, mirrors, plastic, sealed stone, showers, 
sinks, stainless steel, tables, tiles, toilet bowls, toilets, urinals, vinyl, 
walls, whirlpools and windows. Note: Do not use1 on brass.
EFFECTIVE AGAINST
This product is an effective bactericide1 and virucide2 when diluted 
in hard water up to 200 ppm hardness (calculated as CaCO3) in the 
presence of organic soils (5% blood serum).
1 Bactericidal activity: When used as directed at the 
recommended dilution ratio, this product exhibits effective 
disinfectant activity against: Pseudomonas aeruginosa (ATCC 
15442), Staphylococcus aureus (Staph) (ATCC 6538), Salmonella 
(choleraesuis) enterica (Salmonella) (ATCC 10708), Methicillin 
resistant Staphylococcus aureus (MRSA) (ATCC 33593), Community 
Associated Methicillin resistant Staphylococcus aureus (CA-MRSA), 
Genotype USA 300, Escherichia coli (E. coli) (ATCC 11229), 
Escherichia coli (E. coli) O157:H7 (ATCC 43895) at 10 min contact 
time.
2 Virucidal activity: When used as directed at the recommended 
dilution ratio, this product is effective against Influenza Type A (ATCC 
VR-544) with a 10 min contact time and Human Immunodeficiency 
Virus type 1 (Strain HTLV-IIIB) (HIV-1) with a 1 min contact time. 
DIRECTIONS FOR USE
Dilution ratio: Unless otherwise specified on this label, dilute 16 ml 
of the concentrate per liter of clean water (1:64 ratio).
General cleaning, disinfecting, and deodorizing: Remove 
heavy soil deposits from surfaces. Apply the diluted solution to 
surfaces using a cloth, sponge, clean mop, squeegee, wet vacuum 
system or a trigger spraying device. Spray 15 to 20 cm from surface 
to be treated, thoroughly wetting the surface. Allow surface to remain 
wet for 10 min. For surfaces and/or objects that may come into direct 
contact with children at the mouthing stage of development, a rinse 
with potable water is recommended. Rub with brush, sponge, or cloth. 
Do not breathe spray. Wipe area with a clean cloth or allow to air dry.
Cleaning and disinfecting toilet bowls and urinals: Use a 
brush to remove heavy soils prior to cleaning or disinfecting. Clean 
by applying the diluted solution around the bowl and up under the 
rim. Stubborn stains may require additional brushing. To disinfect, first 
remove or expel from the bowl the residual water above the internal 
trap. Thoroughly wet the bowl with the diluted solution. Swab the bowl 
completely using a scrub brush or mop, making sure to get under rim. 
Let stand for 10 minutes. Rinse by flushing.
Disinfecting and cleaning of whirlpools and footbaths: 
To remove body oils, dead tissue, soil and all other buildups or 
organic matter on inanimate surfaces after using the footbath, drain 
the water and thoroughly clean all hard, non-porous surfaces with 

soap or detergent, then rinse with water. Apply the diluted solution 
to exposed surfaces with a cloth, mop, sponge or sprayer. For spray 
applications, use a sprayer bottle with a coarse spray. Do not breathe 
spray. Brush or swab thoroughly and allow solution to stand for 10 
min. After the bath has been thoroughly disinfected, rinse all surfaces 
with clean water. Whirlpools and footbaths should not be used until 
completely dry.
Disinfecting food contact surfaces: Wet the surfaces with 
the diluted solution. For heavily soiled areas, a pre-cleaning step is 
required. Apply solution with a cloth, sponge or a sprayer bottle to 
thoroughly wet all surfaces. Allow surfaces to remain wet for 10 min. 
*A thorough rinse with potable water is required on surfaces in direct 
contact with food. This product cannot be used to clean the following 
food contact surfaces: utensils, glassware and dishes. 
Carpet spot cleaning: For coffee as well as other water based 
stains, apply a small amount of this product to the stain. Agitate with a 
bone scraper and let stand for 3 to 5 min. Blot dry and rinse with clean 
water. Repeat as needed until the stain is completely removed.
Always test first in an inconspicuous area. To test, apply a small 
amount, press with an absorbent white cloth for 10 s and see if there 
is any dye transfer.
Carpet pre-treatment before cleaning: Wet the carpet with 
the diluted solution. Let stand for 5 to 10 min. Clean the carpet with a 
hot water extractor or steam cleaner. Allow to dry before allowing foot 
traffic on carpet.
Glass cleaning: Dilute 8 mL of the concentrate per liter of clean 
water (1:128 dilution ratio). Apply solution to glass surface using a 
sprayer bottle with a coarse spray. Do not breathe spray. Wipe dry 
with an absorbent cloth or towel.
Special instructions for cleaning and decontamination 
against HIV-1 on surfaces/objects soiled with blood/
body fluids: 
Personal protection: Personnel that clean items soiled with blood 
or body fluids must wear appropriate personal protective equipment 
(i.e., barrier protection), such as disposable gloves, gowns, masks or 
eye coverings. 
Cleaning Procedures: Target surfaces must be cleaned prior to 
disinfection, as the presence of heavy soil on a surface may reduce the 
intended disinfectant efficacy of the product. 
Contact Time: Allow surface to remain wet for 1 minute to kill HIV-1 
and 10 minutes for all other bacteria and viruses claimed. 
Infectious materials disposal: Any materials used in the 
cleaning process that may contain blood or body fluids are to be 
disposed of immediately in accordance with local regulations for 
infectious materials disposal.
This product is not for use on critical or semi-critical medical device 
surfaces.
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DESCRIPTION
Nettoyant désinfectant à multi-usages à utiliser sur les surfaces 
dures, non poreuses et inanimées. Utile dans les établissements de 
soins de santé tels que les cabinets dentaires, les établissements de 
soins de santé, les hôpitaux, les cliniques médicales et les centre 
d'hébergement et de soins de longue durée. Peut également être 
utilisé pour désinfecter les écoles, garderies, infirmeries, installations 
sportives, gymnases, aéroports, bateaux de croisière, immeubles à 
bureaux, casinos, collèges, établissements correctionnels, vestiaires, 
salles de bain, douches et baignoires, toilettes publiques, installations 
de traitement des aliments*, établissements d'hébergement, usines, 
installations institutionnelles, établissements publics, commerces, 
bateaux, autobus, remorques, entrepôts et autres lieux où le contrôle 
de la contamination croisée entre les surfaces est important.
Ce produit nettoiera et désinfectera efficacement, tel qu'indiqué, les 
articles et les surfaces comme l'aluminium, les baignoires, les armoires, 
les plafonds, les chaises, le chrome, les comptoirs, les bureaux, les 
poignées, les poubelles, le vinyle, les murs, la céramique, la porcelaine 
émaillée, les chaises hautes, le métal, les miroirs, le plastique, la pierre 
scellée, les éviers, les douches, l’acier inoxydable, les tables, les 
carreaux, les cuvettes, les toilettes, les urinoirs, les bains tourbillons et 
les fenêtres. Note: Ne pas utiliser sur le laiton.
EFFICACE CONTRE
Ce produit est un bactéricide1 et un virucide2 efficace lorsqu'il est dilué 
dans de l'eau dure jusqu'à une dureté maximale de 200 ppm (sous 
forme de CaCO3) en présence de charge de sol organique (5% de 
sérum sanguin).
1 Activité bactéricide: Lorsqu'il est utilisé selon le taux de dilution 
recommandé, ce produit présente une activité désinfectante efficace 
contre: Pseudomonas aeruginosa (ATCC 15442), Staphylococcus 
aureus (Staph) (ATCC 6538), Salmonella (choleraesuis) enterica 
(Salmonella) (ATCC 10708), Staphylococcus aureus résistant à la 
méthicilline (SARM) (ATCC 33593), Staphylococcus aureus résistant 
à la méthicilline acquis en communauté (SARM-AC), Génotype USA 
300, Escherichia coli (E. coli) (ATCC 11229), Escherichia coli (E. coli) 
O157: H7 (ATCC 43895) à 10 min de contact.
2 Activité virucide: Lorsqu'il est utilisé conformément au taux de 
dilution recommandé, ce produit est efficace contre le virus grippal 
de type A (ATCC VR-544) avec un temps de contact de 10 min et le 
virus de l'immunodéficience humaine de type 1 (VIH-1) min temps de 
contact.
MODE D'EMPLOI
Taux de dilution: Sauf indication contraire sur cette étiquette, 
diluer 16 ml du concentré par litre d'eau propre (taux de 1:64).
Nettoyage général, désinfection et désodorisation: 
Enlever les grosses saletés des surfaces. Appliquer la solution diluée 
sur les surfaces à l'aide d'un chiffon, d'une éponge, d'une vadrouille 
propre, d'une raclette, d'un système d'aspiration humide ou d'un 
pulvérisateur à gâchette. Pulvériser de 15 à 20 cm de la surface à 
traiter, en humidifiant soigneusement la surface. Laisser la surface 
humide pendant 10 min. Pour les surfaces et / ou les objets qui 
peuvent entrer en contact direct avec les enfants à l'âge d'exploration 
buccale, un rinçage à l'eau potable est recommandé. Frotter avec 
une brosse, une éponge ou un chiffon. Ne pas respirer les aérosols. 
Essuyer la zone avec un chiffon propre ou laisser sécher à l'air.
Nettoyage et désinfection des toilettes et des urinoirs: 
Frotter le bol avec une brosse pour enlever les grosses saletés avant de 
nettoyer ou de désinfecter. Nettoyer en appliquant la solution diluée 
autour du bol et sous le bord. Les taches tenaces peuvent nécessiter un 
brossage supplémentaire. Pour désinfecter, commencer par enlever ou 
expulser de la cuvette l'eau résiduelle au-dessus du piège interne. Bien 

humidifier le bol avec la solution diluée. Brosser le bol complètement 
à l'aide d'une brosse à récurer ou d'une vadrouille, en vous assurant 
de passer sous le bord. Laisser reposer pendant 10 min. Rincer en 
tirant la chasse.
Désinfection et nettoyage des bains à remous et des 
pédiluves: Pour enlever les huiles corporelles, les tissus morts, 
les souillures et toute autre matière organique sur les surfaces 
inanimées après avoir utilisé le pédiluve, vidanger l'eau et nettoyer 
soigneusement toutes les surfaces dures et non poreuses avec du 
savon ou un détergent, puis rincer à l'eau. Appliquer la solution 
diluée sur les surfaces exposées avec un chiffon, une vadrouille, une 
éponge ou un pulvérisateur. Pour les applications de pulvérisation, 
utiliser une bouteille de pulvérisation avec un spray grossier. Ne pas 
respirer les aérosols. Brosser ou bien tamponner et laisser reposer la 
solution pendant 10 minutes. Après que le bain a été complètement 
désinfecté, rincer toutes les surfaces avec de l'eau propre. Les bains 
tourbillons et les pédiluves ne doivent pas être utilisés avant d'être 
complètement secs.
Désinfection des surfaces de contact alimentaires: Mouiller 
les surfaces avec la solution diluée. Pour les zones très sales, une 
étape de pré-nettoyage est requise. Appliquer la solution avec un 
chiffon, une éponge ou un flacon pulvérisateur pour bien mouiller 
toutes les surfaces. Laisser les surfaces humides pendant 10 min. *Un 
rinçage complet avec de l'eau potable est requis sur les surfaces en 
contact direct avec les aliments. Ce produit ne peut pas être utilisé 
pour nettoyer les surfaces de contact alimentaire suivantes: ustensiles, 
verrerie et vaisselle.
Nettoyage des taches de tapis: Pour le café ainsi que d'autres 
taches à base d'eau, appliquer une petite quantité de ce produit sur 
la tache. Agiter avec un plioir en os et laisser reposer pendant 3 à 5 
min. Sécher et rincer à l'eau claire. Répéter au besoin jusqu'à ce que 
la tache soit complètement enlevée. Tester d'abord une zone discrète 
en appliquant une petite quantité et en pressant un chiffon blanc 
absorbant pendant 10 s pour voir s'il y a un transfert de colorant.
Pré-traitement des tapis avant le nettoyage: Mouiller le 
tapis avec la solution diluée. Laisser reposer 5 à 10 min. Nettoyer 
le tapis avec un nettoyeur à eau chaude ou un nettoyeur à vapeur. 
Laisser sécher avant d'autoriser la circulation piétonnière.
Nettoyage de vitres: Diluer 8 ml du concentré par litre d'eau 
propre (taux de dilution de 1:128). Appliquer la solution sur la vitre en 
utilisant un pulvérisateur avec un spray grossier. Ne pas respirer les 
aérosols. Essuyer avec un chiffon absorbant ou une serviette.
Instructions spéciales pour le nettoyage et la 
décontamination contre le VIH-1 sur les surfaces/objets 
souillés de sang ou de liquides organiques:
Protection personnelle: Le personnel doit porter des équipements 
de protection individuelle appropriés (par exemple, barrière de 
protection), tels que des gants jetables, des blouses, des masques ou 
des lunettes.
Procédures de nettoyage: Les surfaces à désinfecter doivent 
être préalablement nettoyées, car la présence de saleté peut réduire 
l'efficacité désinfectante du produit.
Temps de contact: Laisser la surface humide pendant 1 min pour 
tuer le VIH-1 et 10 min pour toutes autres bactéries et virus déclarés.
Élimination des matières infectieuses: Tous les matériaux 
utilisés dans le processus de nettoyage qui peuvent contenir du sang 
ou des liquides organiques doivent être éliminés immédiatement 
conformément à la réglementation locale pour l'élimination des 
matières infectieuses.
Ce produit ne doit pas être utilisé sur des surfaces de dispositifs 
médicaux critiques ou semi-critiques.
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CLEANING, removing | Nettoyer, ÉlimineR

MISE EN GARDE: Dangers pour les humains et les animaux domestiques. Provoque des lésions oculaires irréversibles et des brûlures 
de la peau. Nocif en cas d'ingestion ou d'inhalation. Ne pas mettre dans les yeux, sur la peau ou sur les vêtements. Porter des lunettes de 
protection (lunettes de protection, lunettes de sécurité avec écrans latéraux ou écran facial). Porter des combinaisons portées par-dessus 
des chemises à manches longues et des pantalons longs, des gants résistant aux produits chimiques, des chaussettes et des chaussures 
résistant aux produits chimiques. Éviter la contamination des aliments. Bien se laver avec de l'eau et du savon après la manipulation et avant 
de manger, de boire, de mâcher de la gomme, de fumer ou d'aller aux toilettes. Retirer les vêtements contaminés et laver les vêtements 
avant de les réutiliser. Tenir hors de la portée des enfants. PREMIERS SOINS: Ayez le contenant ou l'étiquette du produit avec vous 
lorsque vous appelez un centre antipoison ou un médecin, ou que vous allez vous faire soigner. Si dans les yeux: Garder les paupières 
écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Enlever les lentilles de contact, si présentes, après les 5 
premières minutes, puis continuer à rincer les yeux. Appeler un centre anti-poison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement. 
Si sur la peau ou les vêtements: Enlever les vêtements contaminés. Rincer la peau immédiatement avec beaucoup d'eau pendant 
15-20 minutes. Appeler un centre anti-poison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement. En cas d'ingestion: Appeler un 
centre anti-poison ou un médecin immédiatement pour obtenir des conseils sur le traitement. Faire boire un verre d'eau à la personne si elle 
est capable d'avaler. Ne pas faire vomir à moins que le centre antipoison ou le médecin ne le lui dise. Ne rien faire avaler à une personne 
inconsciente. En cas d'inhalation: Transporter la personne à l'air frais. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance, 
puis pratiquer la respiration artificielle, de préférence par le bouche-à-bouche, si possible. Appeler un centre anti-poison ou un médecin pour 
obtenir d'autres conseils de traitement. Note au médecin: Des dommages probables aux muqueuses peuvent contre-indiquer l'utilisation 
d'un lavage gastrique. DANGERS PHYSIQUES OU CHIMIQUES: Combustible: Ce produit contient un oxydant. Ne pas stocker 
près de la chaleur, des flammes ou à la lumière directe du soleil. Eviter le stockage à des températures élevées. Ne pas stocker à proximité 
de copeaux de bois, de poussière ou de matériaux combustibles similaires. Ce produit contient du peroxyde d'hydrogène: Ce 
produit ne doit pas être mélangé ou stocké avec des produits contenant de l'ammoniaque et de l'eau de Javel, ou d'autres agents réducteurs 
et oxydants. Le contact avec les métaux, les ions métalliques, la poussière de bois ou les copeaux de bois peut entraîner la décomposition 
du produit. STOCKAGE: Ne pas contaminer l'eau, les aliments ou les aliments pour animaux lors du stockage et de l'élimination. Garder le 
produit sous clé de stockage, inaccessible aux enfants. Conserver à température ambiante hermétiquement fermé dans un endroit frais et sec 
dans le récipient d'origine à l'abri du soleil. Ne pas congeler. ÉLIMINATION: Conteneur non rechargeable. Ne pas réutiliser ou recharger 
ce contenant. Rincer le récipient en remplissant ¼ d'eau. Reboucher et agiter vigoureusement pendant 10 à 20 secondes. Verser la solution 
de rinçage dans un récipient à déchets dangereux et suivre les instructions d'élimination. Répéter la procédure deux fois de plus. Recycler le 
récipient si disponible, sinon, perforer et jeter dans un site d'enfouissement sanitaire.

PRECAUTIONS: Hazards to humans and domestic animals. Causes irreversible eye damage and skin burns. Harmful if swallowed or 
inhaled. Do not get in eyes, on skin or on clothing. Wear eye protection (goggles, safety glasses with side shields, or face shield). Wear 
coveralls worn over long-sleeved shirts and long pants, chemical resistant gloves, socks, and chemical resistant footwear. Avoid contamination 
of food. Wash thoroughly with soap and water after handling and before eating, drinking, chewing gum, using tobacco, or using the toilet. 
Remove contaminated clothing and wash clothing before reuse. Keep out of reach of children. FIRST AID TREATMENT: Have the product 
container or label with you when calling a poison control center or doctor, or going for treatment. If in eyes: Hold eye open and rinse slowly 
and gently with water for 15-20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye. Call a poison 
control center or doctor for treatment advice. If on skin or clothing: Take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of 
water for 15-20 minutes. Call a poison control center or doctor for treatment advice. If swallowed: Call a poison control center or doctor 
immediately for treatment advice. Have person sip a glass of water if able to swallow. Do not induce vomiting unless told to do so by the 
poison control center or doctor. Do not give anything by mouth to an unconscious person. If inhaled: Move person to fresh air. If person 
is not breathing, call 911 or an ambulance then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control 
center or doctor for further treatment advice. Note to physician: Probable mucosal damage may contraindicate the use of gastric lavage. 
PHYSICAL OR CHEMICAL HAZARDS: Combustible: This product contains an oxidizer. Do not store near heat, flame, or in direct 
sunlight. Avoid storage at elevated temperatures. Do not store near wood shavings, dust or similar combustible materials. This product 
contains hydrogen peroxide: This product must not be mixed or stored with products containing ammonia and bleach, or other 
reducing and oxidizing agents. Contact with metals, metal ions, wood dust, or wood shavings may cause product decomposition. STORAGE: 
Do not contaminate water, food, or feed by storage and disposal. Keep product under locked storage, inaccessible to children. Store at room 
temperature tightly closed in a cool, dry place in original container away from sunlight. Do not freeze. DISPOSAL: Nonrefillable container. 
Do not reuse or refill this container. Triple rinse container by first filling it ¼ full with water. Recap and agitate vigorously for 10 to 20 sec. Pour 
rinsate into a hazardous waste container and follow disposal instructions. Repeat procedure two more times. Recycle container if available, 
otherwise, puncture and dispose of in a sanitary landfill.
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Formule ultra-concentrée

CLEANS · DISINFECTS · DEODORIZES 
BACTERICIDAL1 · VIRUCIDAL2

Effective against: Pseudomonas aeruginosa, Staphylococcus aureus, MRSA, 
CA-MRSA, Salmonella enterica, E. coli O157:H7, Influenza A, and HIV-1.

Guarantee/Active Ingredients
Octyl decyl dimethyl ammonium chloride ................................................................  1.728% (w/w)
Dioctyl dimethyl ammonium chloride ........................................................................  0.864% (w/w)
Didecyl dimethyl ammonium chloride ......................................................................  0.864% (w/w)
Alkyl (50% C14, 40% C12, 10% C16) dimethyl benzyl ammonium chloride ......  2.304% (w/w)

NETTOIE · DÉSINFECTE · DÉSODORISE
 BACTÉRICIDE1 · VIRUCIDE2

Efficace contre: Pseudomonas aeruginosa, Staphylococcus aureus, SARM, 
SARM-AC, Salmonella enterica, E. coli O157:H7, Grippe A et VIH-1.

Garantie/Ingrédients Actifs
Chlorure de décyldiméthyloctylammonium ...............................................................  1.728% (p/p)
Chlorure de diméthyldioctylammonium .....................................................................  0.864% (p/p)
Chlorure de didécyldiméthylammonium ....................................................................  0.864% (p/p)
Chlorure d’alkyl (50% C14, 40% C12, 10% C16) diméthylbenzylammonium ......  2.304% (p/p)

DANGER
CORROSIVE.
CAUSES BURNS.

DANGER
CORROSIF.
PROVOQUE DES 
BRÛLURES.
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
Read precautions on back.
Read the label before using. 

TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS
Lire les mises en garde au dos.
Lire l’étiquette avant d’utiliser.
DIN: 02475243
Net Content/Contenu net:

4 L (1.05 gal)
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498 mm + 30 mm overlap (left) x 145 mm
10 mm cutoff


